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Protokół Nr XXXVIII/09 
 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytej 26 marca 2009 r. 

 
sesja trwała od godz. 16.00 do 21.50 
 
Obrady XXXVIII/09 sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle otworzył Grzegorz 
Chudomięt, Przewodniczący Rady Miasta. Po przywitaniu zaproszonych gości i 
radnych stwierdził, że  zgodnie z listą obecności, na sali znajduje się 19 radnych, co 
stanowi kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Następnie zwrócił się z pytaniem w sprawie propozycji zmiany porządku obrad. 
W związku z tym, że nikt nie zgłosił  propozycji zmian – porządek obrad sesji nr 
XXXVIII/09 przedstawia się  następująco: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
3. Bieżąca informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
4. Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na zgłoszone 

interpelacje i zapytania. 
5. Przyjęcie Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2009-

2015. 
6. Zatwierdzenie taryfy cen i opłat za usługi zbiorowego zaopatrzenia w wodę                   

i zbiorowego odprowadzenia ścieków świadczone przez: 
 

1. Zakład Energetyki Blachownia Sp. z o.o. w Kędzierzynie-Koźlu, 
2. Miejskie Wodociągi i Kanalizację Sp. z o.o. w Kędzierzynie-Koźlu. 
 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1. zmiany uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego 
określonego w tabeli miesięcznych kwot wynagrodzenia zasadniczego 
sporządzonej dla pracowników samorządowych niebędących nauczycielami 
zatrudnionych w placówkach oświatowych, dla których Gmina Kędzierzyn-
Koźle jest organem prowadzącym oraz porozumienia w przedmiocie wartości  
w złotych jednego punktu do ustalenia wartości miesięcznych kwot 
wynagrodzenia zasadniczego tych pracowników, 

2. zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia przedszkoli 
publicznych na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

3. przyjęcia zmiany Statutu Związku Gmin Śląska Opolskiego, 
4. zmiany uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego 

w pierwszej kategorii zaszeregowania określonego w tabeli miesięcznych kwot 
wynagrodzenia zasadniczego sporządzonej dla pracowników samorządowych 
zatrudnionych w określonych jednostkach organizacyjnych Gminy Kędzierzyn-
Koźle oraz porozumienia w przedmiocie wartości jednego punktu do ustalenia 
miesięcznych kwot wynagrodzenia zasadniczego tych pracowników, 
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5. wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko-
Kozielskiemu w zakresie prowadzenia Zespołu Szkół Nr 3 w Kędzierzynie-
Koźlu, 

6. dostosowania opisu granic stałych obwodów głosowania na obszarze gminy 
Kędzierzyn-Koźle do stanu faktycznego, 

7. utworzenia obwodów głosowania w szpitalach, domu pomocy społecznej oraz 
w areszcie śledczym, 

8. zmian w budżecie miasta na rok 2009  
8. Rozpatrzenie inicjatyw uchwałodawczych radnego Ryszarda Masalskiego                   

w sprawie: 
1. wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania                     

z gminnych obiektów sportowych i użyteczności publicznej zarządzanych przez 
MOSiR, 

2. odpowiedzi Ministra Finansów z dnia 3 grudnia 2008 r. na zapytanie 
Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 3 listopada 2008 r., 

3. w sprawie zmiany uchwały dot. określenia zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy:  

1) dot. zmiany zapisu w § 12,  
2) dot. zmiany zapisu w § 8,  
3) dot. zmiany zapisu w § 10,  
4) dot. zmiany zapisu w § 6.  
 

9. Stanowisko Rady do skarg rozpatrzonych przez Komisję Rewizyjną złożonych 
przez: 

1) Pana (...)* w sprawie dodatku mieszkaniowego, 
2) Panią (...)* w sprawie dotacji dla Stowarzyszenia Zespół Pieśni i Tańca 

„Komes”  
10. Wolne wnioski. 
11. Zakończenie obrad. 
 
Ad. 2. 
 
Informację o pracach komisji problemowych Rady Miasta, Przewodniczącego oraz 
bieżącej korespondencji w okresie międzysesyjnym przedstawił Przewodniczący Rady 
Miasta Grzegorz Chudomięt. 

(pisemna informacja stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad. 3. 

 
Informację o działaniach i decyzjach podjętych przez Prezydenta Miasta w okresie 
międzysesyjnym przedstawił Prezydent Miasta Wiesław Fąfara. 

(pisemna informacja stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad. 4. 

 
Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje 
i zapytania. 
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Ryszard Masalski przedstawił zapytania w sprawie: 
1. informacji o stanie kont bankowych ADM Blachownia spółka w likwidacji 
2. planów Prezydenta Miasta dot. zbywania lokali mieszkalnych (w kontekście 
rozstrzygnięcia NSA 

3. braku odpowiedzi na wnioski najemców gminnych lokali mieszkalnych o ich 
nabycie 

4. dostarczania ciepła na os. Blachownia 
5. analizy wpływu braku lub obniżenia sprawności bojowej jednostki ratowniczej 
położonej na terenie Holdingu Blachownia na bezpieczeństwo mieszkańców  

6. pozyskania opinii prawnej w sprawie pobranego czynszu przez ADM Blachownia 
7. skontrolowania przez MOPS lokali socjalnych 
(pisemne zapytania stanowią załącznik do nin. protokółu) 
 
Prezydent Miasta Wiesław Fąfara  zadeklarował udzielenie pisemnej odpowiedzi w 
późniejszym terminie. 
 
Rafał Olejnik zwrócił się z pytaniem w sprawie możliwości przesyłania radnym drogą 
elektroniczną materiałów będących przedmiotem obrad komisji problemowych i sesji. 
 
Prezydent Wiesław Fąfara poinformował, że Urząd jest technicznie przygotowany na 
prowadzenie tego typu korespondencji (oprócz odpowiedniego wyposażenia 
technicznego Biura Rady,  każdy radny ma przypisany adres e-mailowy). 
 
Po krótkiej dyskusji ustalono, że radni w trakcie sesji pisemnie określą się w jakiej formie 
chcą otrzymywać materiały na posiedzenia komisji problemowych i obrady Rady, a 
ostateczną decyzję w  sprawie propozycji Rafała Olejnika podejmie Przewodniczący Rady 
Miasta. 
 
Ryszard Pacułt poprosił o informację na temat zaawansowania prac formalnych 
(przygotowanie dokumentacji) i materialnych (przygotowanie pomieszczeń 
piwnicznych do ekspozycji) związanych z utworzeniem samorządowego  Muzeum 
Ziemi Kozielskiej. Przypomniał, że decyzję w sprawie utworzenia muzeum 
samorządowego podjęła  Rada Miasta IV kadencji. Ponadto zaapelował o 
zabezpieczenie zabytkowego muru budynku sąsiadującego z  Podzamczem.  
 
Prezydent Miasta Wiesław Fąfara udzielając odpowiedzi poinformował o podjętych 
czynnościach ze strony Wydziału Inwestycji i Remontów oraz Wydziału Kultury i 
Kultury Fizycznej. 
 
Grzegorz Mankiewicz zwrócił się z prośbą o informację w sprawie: 
- rozpatrzenia  wniosku Ryszarda Masalskiego dot. zdjęcia kwoty 300 tys. zł. z MOPS, 
- rozstrzygnięcia Regionalnej Izby Obrachunkowej do wniesionych uwag do uchwały 
Rady Miasta w sprawie uchwalenia budżetu miasta na rok 2009.    
 
Prezydent Miasta Wiesław Fąfara udzielając odpowiedzi poinformował, że ww. kwota 
została zdjęta zgodnie z przegłosowanym wnioskiem Komisji Strategii i Rozwoju.  
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Ryszard Masalski nie zgodził się z informacją Prezydenta Miasta 
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Kapka poinformował, że 
Przewodniczący Składu Orzekającego RIO wyartykułował nomenklaturą prawną 
stanowisko RIO wobec skargi Prezydenta Miasta do podjętej przez Radę Miasta 
uchwały budżetowej.  Dlatego też zaproponował aby na pełną odpowiedź zaczekać do 
czasu otrzymania pisemnego uzasadnienia rozstrzygnięcia. 
 
Prezydent Miasta Wiesław Fąfara uzupełniając informację poinformował, że RIO 
podzieliło Jego uwagi wniesione do podjętej uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
miasta na rok 2009.  
 
Ponadto w kwestii rozstrzygnięcia Regionalnej Izby Obrachunkowej wypowiedzieli 
się  Grzegorz Chudomięt, Przewodniczący Rady Miasta i Dariusz Jorg. 
 
Radca prawny Maciej Pająk włączając się do dyskusji wyjaśnił funkcję i zadania RIO 
w kontekście nadzoru nad uchwałą budżetową gminy -  poinformował, że  Regionalna 
Izba Obrachunkowa w ramach nadzoru wskazała na nieprawidłowości w uchwale 
wzywając Radę do ich usunięcia w terminie do 23 kwietnia 2009 r.  Jeżeli Rada nie 
usunie wskazanych nieprawidłowości w określonym przez RIO terminie, to Izba 
stwierdzi nieważność całej lub część uchwały budżetowej i uchwali część lub całą 
uchwałę budżetową.  
 
Marek Niemiec zwrócił się z pytaniem w sprawie ofert jakie wpłynęły do Urzędu 
Miasta w związku z ogłoszonym przetargiem na budowę boiska sportowego w ramach 
Programu Orlik 2012. 
Odpowiedzi udzieliła Z-ca Prezydenta Miasta Brygida Kolenda-Łabuś – 
poinformowała, że złożono 11 ofert, które są obecnie weryfikowane.  
 
Robert Młodziński poprosił o informację na temat wyników rozmów z Anglikami  w 
sprawie zagospodarowania obiektów rekreacyjno-sportowych w mieście. Jednocześnie 
wyraził obawy, że opolski Okrąglak stanie się atrakcyjniejszym obiektem dla tych 
inwestorów. 
 
Dariusz Jorg  przypomniał, że Rada Miasta przyjęła wniosek zobowiązując Prezydenta 
Miasta do składania bieżącej informacji o wynikach negocjacji z inwestorami 
brytyjskimi.   
 
Informację na temat stanu negocjacji z inwestorami  brytyjskimi dotyczącymi: 
- budowy fabryki  kontenerowych  mieszkań socjalnych , 
- zagospodarowania  kompleksów  rekreacyjno-sportowych w os. Kłodnica i Azoty 
przedstawił Prezydent Miasta Wiesław Fąfara.  
 
Grzegorz Chudomięt podzielił się swoimi spostrzeżeniami dotyczącymi jakości 
wykonania remontu  osiedlowego podwórka zlokalizowanego między blokami  przy 
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ul. Damrota i ul. 1 Maja – poinformował o licznych zaobserwowanych usterkach. 
Ponadto zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości  skorygowania kształtu 
osiedlowego chodnika  dostosowując jego trasę do zwyczajów pieszych.   
 
Prezydent Miasta Wiesław Fąfara potwierdził, że jest wiele uwag dotyczących jakości 
wykonania ww. zadania - poinformował o poleceniu wykonawcy usunięcia 
stwierdzonych nieprawidłowości.  
 
Na zakończenie realizacji punktu  Grzegorz Chudomięt zwrócił się z prośbą 
przedstawienie informacji na temat zawartych umów między Prezydentem Miasta, 
Radiem „PARK” oraz TVM w sprawie wystąpień w tych mediach. 
 
Odpowiedzi udzielił Prezydent Miasta Wiesław Fąfara – poinformował, że umowy 
dotyczą informowania mieszkańców o istotnych dla miasta sprawach. Do wystąpień w 
mediach uprawnienia mają również Przewodniczący Rady i Jego Zastępcy oraz 
Przewodniczący komisji problemowych Rady Miasta.  
 
Następnie przewodniczący obrad Grzegorz Chudomięt ogłosił 15-to minutową 
przerwę (od 15.15 do 15.30) 
Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad. 
 
Ad 5 
 
Przyjęcie Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2009-
2015. 
 
 
Na wstępie głos zabrała  Teresa Koczubik, Dyrektor MOPS, która powołując się na 
zapisy w art. 17 ustawy o pomocy społecznej z dnia 12 marca 2004 r. przypomniała, 
że do zadań Gminy należy opracowania i realizacji strategii rozwiązywania 
problemów społecznych ze szczególnym uwzględnieniem programów pomocy 
społecznej, profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i innych, których 
celem jest integracja osób i rodzin z grup szczególnego ryzyka.  Podkreśliła również, 
że przedłożona Strategia jest samodzielną pracą zespołu pracowników MOPS, a w 
gronie współautorów znajduje się  p. Katarzyna Weklicz i Katarzyna Wicharska. 
Przypomniała również, że w grudniu radni otrzymali analizę słabych i mocnych stron 
Gminy oraz szanse i zagrożenia w otoczeniu (analiza SWOT) w celu rozpoznania 
najważniejszych problemów miasta. Wnioski i sugestie radnych zostały ujęte w 
przedłożonej Strategii. Poinformowała również, że inicjatywy zawarte w Strategii 
odwołują się do zakorzenionej już w systemach społecznych państw członkowskich 
Unii idei partnerstwa lokalnego, dialogu społecznego, aktywizacji i integracji 
społecznej mieszkańców Gminy. Na zakończenie poinformowała o możliwościach 
jakie daje Strategia w zakresie pozyskiwania środków zewnętrznych na 
dofinansowanie programów. 
Następnie Wiceprzewodnicząca Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny 
Elżbieta Czeczot poinformowała, że komisja jednogłośnie (4 głosy „za”) pozytywnie 
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zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych na lata 2009-2015  wraz z wnioskiem złożonym przez Marka 
Niemca aby w treści Strategii str. 95 pkt 12.5 Cele szczegółowe na lata 2009-2015 w 
planowanych działaniach „uruchomianie nowych kierunków kształcenia, zmiany w 
ofercie edukacyjnej szkół ponadgimnazjalnych”  dopisać jako partnera Starostwo 
Powiatowe w Kędzierzynie-Koźlu oraz na str. 101  cel strategiczny „Wspieranie form 
pomocy poprawiających funkcjonowanie rodziny” cel szczegółowy „Stała 
profilaktyka przestępczości oraz działania zwiększające bezpieczeństwo w szkołach” 
działania „wsparcie finansowe dla szkół z przeznaczeniem na poprawę poczucia 
bezpieczeństwa (np. monitoring)” dopisać, że dotyczy szkół podstawowych i 
gimnazjalnych.  
 
Następnie rozpoczęła się dyskusja w której głos zabrali: 
Ryszard Masalski – poinformował, że w przeciwieństwie do Komisji ZSSiR ma 
krytyczne zdanie do projektu Strategii, gdyż cele przedstawione w projekcie Strategii 
nie mają szans realizacji. 
W dalszej części wypowiedzi poprosił o bliższe informacje na temat : 
- liczby osób zatrudnionych w Kędzierzynie-Koźlu w 2006 r. ( na str. 15 jest 
informacja, że w Gminie Kędzierzyn-Koźle w 2006 r. pracowało 17189 osób) 
- nawiązując do tabeli 7 (str. 15) dot. zatrudnienia w warunkach zagrożenia w latach 
2005-2006 (powiat kędzierzyńsko-kozielski) – zwrócił uwagę na wyeksponowanie 
powiatu, a nie Gminy chociaż Strategia dotyczy Gminy Kędzierzyn-Koźle, 
- podobna uwaga dotyczy danych o przeciętnym miesięcznym wynagrodzeniu w 
powiecie kędzierzyńsko-kozielskim (tabela 8), 
- w tabeli 11 brakuje procentowego udziału osób bezrobotnych zamieszkałych w 
Kędzierzynie-Koźlu do wszystkich pracujących mieszkańców Kędzierzyna-Koźla  
- na stronie 18 w rozdziale 2. pt. „Struktura bezrobocia w Gminie” – źródłem 
informacji jest Powiatowy Urząd Pracy, który nie informuje ilu mieszkańców dotyczą 
zawarte w materiałach informacje. Krytycznie odniósł się do zapisów w punkcie b) 
bezrobocie na wsi – zwrócił uwagę, że Kędzierzyn-Koźle jest miastem, 
- str. 21 podana struktura bezrobocia dotyczy powiatu kędzierzyńsko-kozielskiego a 
nie Gminy, 
Podane przykłady skłaniają do wyrażenia opinii iż  Strategia jest chybiona, gdyż nie 
odzwierciedla problemów Kędzierzyna-Koźla  
W dalszej części : 
- nawiązując do zapisów na str. 22-23 wskazał na potrzebę podania konkretnych 
przykładów wsparcia długotrwale bezrobotnych ze strony profesjonalnie 
przygotowanych podmiotów,  
- str. 23 w tytule tabeli 14 błąd tzw. literówka „Rozmiar y efekty” oraz błędy w liczbie 
porządkowej (brakuje numerów 2 i 7), 
- str. 24 nieaktualna informacja dot. składu zasobu mieszkaniowego Gminy 
Kędzierzyn-Koźle – nieaktualny zapis dot.  spółek prawa handlowego utworzonych z 
udziałem Gminy, 
- nawiązując do treści na str. 30 – zwrócił uwagę, że po analizie problemu powinna 
być diagnoza i proponowane rozwiązania, 
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- str. 34 – opisane zostały działania w obszarze problemów alkoholowych lecz  nie 
przedstawiono danych szczegółowych jaki jest udział alkoholizmu wśród 
bezrobotnych, brakuje informacji o alkoholizmie wśród młodzieży, 
- str. 40 zapis informujący iż na terenie Gminy w 2006r. działało 26 aptek jest 
negatywną informacją, gdyż wskazuje na duże zapotrzebowanie na leki, 
- str. 41 – ponownie są informacje o Powiecie, a  nie o Gminie Kędzierzyn-Koźle, 
Z uwagi na głosy zniecierpliwienia niektórych radnych, Ryszard Masalski 
poinformował iż rezygnuje z przedstawienia  dalszych uwag do treści opracowania. 
Jednocześnie zwrócił uwagę na błąd literowy wskazujący, że Strategia Rozwiązywania 
Problemów Społecznych w Gminie Kędzierzyn-Koźle uchwalona jest na lata 2008 – 
2015. 
W dalszej części nawiązał do Analizy silnych i słabych czynników oraz zewnętrznych 
szans i zagrożeń dla Gminy Kędzierzyn-Koźle – Analiza SWOT – jego zdaniem 
lepszą metodą zdiagnozowania problematyki jest analiza metodą tzw. ryby. Po 
przedstawieniu na czym polega ta metoda zachęcił by ją wdrożyć.   
Kończąc wystąpienie odniósł się do zapisów na str. 133 dot. źródeł sfinansowania – 
zwrócił uwagę, że zadania ujęte w Strategii są zadaniami hasłowymi i nie zawierają 
informacji o kosztach ich realizacji, źródła finansowania są mgliste - za wyjątkiem 
budżetu gminy. Zdaniem radnego projekt Strategii jest rozdmuchanym dokumentem, 
z którego nic nie wynika, problemy społeczne będą rozwiązywane w zależności od 
pozyskanych  środków. Reasumując stwierdził „gdyby w ten sposób planowano 
wysłanie człowieka na Księżyc, to do dzisiaj człowiek nie doleciał by na ten Księżyc”. 
 
Halina Fogel nawiązując do zapisu na str. 108 poprosiła o bliższą informacje na temat 
zatrudnienia w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej superwizora, jego zadań i 
kosztów zatrudnienia.  
 
Teresa Koczubik, Dyrektor MOPS.- w obszernym wyjaśnieniu poinformowała, że 
superwizor pomaga w rozwiązywaniu i wykonywaniu trudnych terapeutycznych zadań 
realizowanych przez  pracownice MOPS. 
 
Dariusz Jorg w wystąpieniu wskazał na rolę prawidłowej diagnozy i analizy SWOT. 
Zwrócił uwagę, że wiele zadań ujętych w Strategii realizowanych jest przez Powiat a 
nie Gminę. Przedłożony projekt Strategii jest dobrym materiałem wyjściowym do  
opracowania, które będzie odzwierciedleniem problematyki Gminy i zadań 
realizowanych przez Gminę. 
Inne  uwagi do Strategii wymienione przez radnego: 
- potrzeba uaktualnienia danych oraz zadań i dostosowanie do obecnej sytuacji 
gospodarczej, z uwzględnieniem wpływu kryzysu na stan bezrobocia, 
- wiele zamysłów Rady nie znalazło odzwierciedlania np. utworzenie hospicjum, 
- w Strategii ujęte są zadania, które nie będą realizowane z powodu braku środków w 
budżecie np uruchomienie w 2009 r. nowych etatów dla opiekunek w MOPS. 
W dalszej części wypowiedzi wyraził żal, że branżowa komisji, tj. Komisja Zdrowia, 
Spraw Socjalnych i Rodziny nie dokonała wnikliwej analizy treści Strategii, czego 
konsekwencją jest obradowanie Rady nad materiałem, który wymaga wielu poprawek. 
Na zakończenie poinformował, że po dyskusji zamierza złożyć wniosek o przesunięcie 
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głosowania nad „Strategią” do czasu wprowadzenia poprawek zgłoszonych w dyskusji 
na sesji Rady Miasta w dniu 26 marca 2009 r. Strategia powinna ponownie wejść na 
Komisję Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny. 
 
Ryszard Pacułt na wstępie wyraził uznanie dla autorów opracowania oraz wskazał na 
potrzebę powiązania Strategii Rozwoju Gminy z Gminną Strategią Rozwiązywania 
Problemów Społecznych na lata 2009-2015. Zgodził się, że trudno jest wyodrębnić 
miasto z Powiatu, jednocześnie zaproponował aby w opracowaniu podkreślić rolę 
miasta Kędzierzyn-Koźle w Powiecie Kędzierzyńsko-Kozielskim, co ułatwi 
wykazanie, że dominująca rola Kędzierzyna-Koźla pokrywa się w wielu dziedzinach z 
Powiatem. Dzieląc się swoimi odczuciami poinformował o swoich rozterkach, z jednej 
strony uważa, że dokument ten należałoby przyjąć, a z drugiej strony należałoby 
wprowadzić pewne poprawki, które mocniej zaakcentują pozycję miasta. Nawiązując 
do str. 8  zwrócił uwagę na potrzebę poprawienia zapisu „dzielnice” na „osiedla” i 
dostosowane nazw osiedli do obowiązującej nomenklatury. Kolejna uwaga dotyczyła 
str. 11 – należy  uzupełnić wykaz marketów handlowych. Na zakończenie 
zastrzegając, że nie zgłasza wniosku – zaproponował dopracowanie tekstu 
opracowania. 
 
Wojciech Jagiełło oceniając projekt Strategii stwierdził, że jest to wyjątkowo bogaty 
materiał, a autorom opracowania należy się uznanie.   
W dalszej części nawiązując do informacji ze str. 111 poprosił o wskazanie konkretnej 
liczby pracowników socjalnych w przeliczeniu na liczbę mieszkańców Gminy.  
 
Teresa Koczubik, Dyrektor MOPS udzielając odpowiedzi poinformowała o 
ustawowych uregulowaniach dot. liczby pracowników socjalnych (1 pracownik 
socjalny na 2000 mieszkańców).  
W dalszej części  wypowiedzi odnosząc się do  głosów z dyskusji uzasadniła dane, 
zadania i cele zawarte w   przedłożonej radnym Strategii. Podkreśliła, że prace nad 
Strategią trwały od września 2007 r. do końca 2008 r. Przypomniała, że podobną 
Strategię przyjęła Rada Powiatu. Jednocześnie nawiązując do informacji w mediach 
dot. plagiatu zapewniła, że nie była źródłem informacji na ten temat. W dalszej części 
wypowiedzi zarzuciła Dariuszowi Jorgowi cyniczny charakter wygłaszanych 
stwierdzeń na temat Strategii. Podkreśliła zaangażowanie wielu pracowników MOPS 
przy pracach nad  tworzeniem opracowania. Zdaniem Pani Dyrektor nieprzyjęcie tej 
Strategii byłoby niesprawiedliwe i nieuczciwe. Nawiązując do analizy SWOT 
podkreśliła, że jest ona wynikiem wielu konsultacji - w tym także spotkań z radnymi.  
 
Grzegorz Chudomięt, Przewodniczący Rady Miasta odnosząc się do wystąpienia Pani 
Dyrektor zwrócił uwagę na rolę Rady, jako organu uprawnionego do oceny 
przedłożonego do uchwalenia opracowania. 
 
Następnie głos zabrała współautorka Strategii p. Katarzyna  Weklicz. Uzasadniając 
dane dotyczące Powiatu, a  zamieszczone w gminnej Strategii wyjaśniła, że takie  były 
dostępne w GUS w Opolu i w Powiatowym Urzędzie Pracy.  Odnosząc się do uwag na 
temat nieaktualnych danych poinformowała, że dwukrotnie -  tam gdzie było to 
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możliwe - dane były weryfikowane i aktualizowane. Jednocześnie zwróciła uwagę, że 
aktualizacja danych wiąże się ze zmianą istoty całego dokumentu. W dalszej części 
wypowiedzi również poinformowała o dużym zaangażowaniu wielu osób w 
opracowanie strategii. 
 
Dariusz Jorg poinformował, że celem Jego wystąpienia nie było pokazywanie 
głównych wad i obnażanie Strategii, dlatego też  nie rozumie tonu wystąpienia Pani 
Dyrektor MOPS. Podkreślił, że przyjęta Strategia będzie uchwałą Rady, a nie 
dokumentem MOPS. Nie dziwi się, że  Rada Powiatu uchwaliła Powiatową Strategię, 
gdyż większość zawartych w opracowaniu  danych dotyczy Powiatu, a nie Gminy. 
Ponownie podkreślił potrzebę uaktualnienia danych w Strategii i dopracowania treści 
opracowania.  
W trakcie wypowiedzi radny Dariusz Jorg użył sformułowania, że „dla dobra miasta 
Rada nie może przyjąć tego chłamu”. 
Po uwadze prowadzącego obrady Dariusz Jorg przeprosił za to określenie. 
 
Wojciech Kapka poparł wypowiedź Ryszarda Pacułta dot. powiązania Strategii 
Rozwoju Gminy z Gminną Strategią Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 
2009-2015. Wyraził  opinię iż korzystniej byłoby gdyby Strategię dla Gminy i Powiatu 
tworzyła firma zewnętrzna, co gwarantuje zachowanie obiektywizmu w tworzeniu 
Strategii. Na zakończenie zaproponował aby opiniowaniem projektu strategii zajęła się 
także Komisja Strategii i Rozwoju.  
 
Andrzej Kopeć poprosił o wyjaśnienie pojęć „ekonomia społeczna” i „podmioty 
ekonomi społecznej”. 
 
Wyjaśnień udzieliła  p. Katarzyna  Weklicz. 
 
Grzegorz Mankiewicz zgodził się, że część danych w Strategii należy zmienić (np. 
dotyczące bezrobocia, bezpieczeństwa). Zwrócił uwagę na cele strategiczne na 
najbliższe lata – muszą one być tak sformułowane aby umożliwi ć pozyskiwanie 
środków z różnych źródeł. Zasugerował wprowadzenie zapisu dot. wolontariatu 
związanego z firmami. 
 
Grzegorz Chudomięt na wstępie podzielił się swoimi spostrzeżeniami dot.  
działalności stowarzyszeń – opiera się ona głównie na środkach pozyskiwanych z 
budżetu miasta.  W dalszej części nawiązał do sformułowań zawartych w analizie 
SWOT – zwrócił uwagę na wzajemne wykluczenie się zapisów dot. dobrze 
rozwiniętego systemu pomocy społecznej i małej liczby pracowników. Komentując 
zapis dot. utworzenia hospicjum przypomniał dotychczasowe trudności na jakie 
napotykają inicjatorzy utworzenia tej placówki. Zwrócił uwagę na zapis dot. wpływu 
na kształtowanie kierunków w szkołach ponadgimnazjalnych – przypomniał, że jest to 
kompetencja Starostwa. Podkreślił również potrzebę monitorowania realizacji zadań 
ujętych w Strategii. Na zakończenie zwrócił uwagę na inne realia gospodarcze w 
okresie tworzenia Strategii. 
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Ryszard Masalski zwrócił uwagę, że zadaniem autorów opracowania jest przekonanie 
Rady by przyjęła Strategię. Uzasadniając swój brak poparcia dla przedłożonego 
projektu Strategii wyjaśnił, że zakłada ona pomoc społeczeństwu roszczeniowemu i 
biernemu, a jego zdaniem w pierwszej kolejności należy pomagać społeczeństwu 
kreatywnemu.  Poruszył również temat  bezrobocia i alkoholizmu  - wskazał na wpływ 
alkoholizmu na wzrost bezrobocia. Na zakończenie zwrócił uwagę na błąd w zdaniu 
na str. 67 „W 1997 roku przy Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-
Koźlu w oparciu o przepisy ustawy z dn. 12.03.2004 roku o pomocy społecznej powstał 
Psychologiczny Punkt Pomocy Rodzinie”. 
 
Ewald Świentek  przypomniał, że na wniosek Ryszarda Masalskiego Rada odrzuciła 
na ostatniej sesji studium uwarunkowań oraz zwrócił uwagę na wpływ tej decyzji na 
liczbę  miejsc pracy. 
 
Ryszard Masalski poinformował, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia studium 
został odrzucony z powodu wykazanych wad i proponowanych kierunków, których 
część radnych nie akceptowała.  
 
Wojciech Kapka zgłosił wniosek o zamknięcie listy dyskutantów. 
 
Prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt po odczytaniu listy mówców (Ryszard 
Pacułt, Wojciech Jagiełło, Jerzy Majchrzak i Dariusz Jorg) poddał wniosek Wojciecha 
Kapki pod głosowanie: 
„za” oddano 15 głosów, 
„przeciw” 2, 
„wstrzymujących się” 0. 
 
Ryszard Pacułt poinformował, że przedłożony Radzie dokument jest doskonałą bazą 
do dokonania niewielkich zmian.  
 
Wojciech Jagiełło zwrócił uwagę, że  członkowie Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych 
i Rodziny nie wypowiadali się w trakcie dzisiejszej dyskusji.  
 
Jerzy Majchrzak zwrócił uwagę, że dane zebrane do końca 2008 roku dotyczyły 
innego okresu gospodarczego i społecznego. W związku z tym poprosił Panią 
Dyrektor MOPS o informacje, czy ta Strategia spełni wymagania i sprosta problemom   
spowolnionej gospodarki, czy zaistniała potrzeba zmodyfikowania działań w celu 
dostosowania ich do nowych realiów. 
 
Teresa Koczubik, Dyrektor MOPS poinformowała, że projekt Strategii został złożony  
do Urzędu Miasta w grudniu 2008 r. stąd brak danych w opracowaniu z końca 2008 
roku.  Zapewniła również, że Strategia spełni wymagania w zmienionej  sytuacji 
gospodarczej – w celach szczegółowych jest opisany sposób przeciwdziałania 
zjawisku bezrobocia. 
Nawiązując do wypowiedzi Wojciecha Kapki zwróciła uwagę na koszty opracowania 
Strategii przez firmę zewnętrzną – kształtują się one od 10 tys.  do 40 tys. zł. 
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Przypomniała, że członkowie Komisji ZSSiR pozytywnie wypowiadali się o tej 
Strategii dlatego uważa, że warto aby  Rada podjęła na dzisiejszej sesji uchwałę w 
sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 
2009-2015. 
 
Dariusz Jorg przypomniał, że w czasie dyskusji radni wskazywali na wiele błędów w 
treści Strategii oraz zwracali uwagę na  dane zebrane do opracowania głównie z roku 
2007, tj. w innej sytuacji gospodarczej. W związku z tym wnioskuje aby przesunąć 
głosowanie nad „Strategią” do czasu wprowadzenia poprawek zgłoszonych w 
dyskusji na sesji Rady Miasta w dniu 26 marca 2009 r. Strategia powinna ponownie 
wejść na Komisję Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny. 
 
Przewodniczący obrad Grzegorz Chudomięt poddał wniosek Dariusza Jorga pod 
głosowanie: 
„za” wnioskiem oddano 7 głosów, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 9 głosów. 
Rada przyjęła  wniosek. 
 
Następnie przewodniczący obrad Grzegorz Chudomięt ogłosił 10-cio minutową 
przerwę (od 19.30 do 19.40) 
Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad. 
 
Ad. 6. 
 
Zatwierdzenie taryfy cen i opłat za usługi zbiorowego zaopatrzenia w wodę                   
i zbiorowego odprowadzenia ścieków świadczone przez: 
 

1. Zakład Energetyki Blachownia Sp. z o.o. w Kędzierzynie-Koźlu, 
 
Po wysłuchaniu pozytywnych opinii Komisji Finansowo-Gospodarczej i Komisji 
Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego oraz po upewnieniu się, że nikt 
nie zgłasza się do dyskusji -  prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt poddał projekt 
uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 9 głosów, 
„przeciw” 3, 
„wstrzymujących się” 5 głosów.  
 

Uchwała Nr XXXVIII/448/09 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 marca  2009r. 

 
w sprawie zatwierdzenia taryfy cen i opłat za usługi zbiorowego zaopatrzenia w wodę  
i zbiorowego odprowadzania ścieków świadczone przez Zakład Energetyki Blachownia  
Spółka z o.o. w Kędzierzynie-Koźlu w okresie od 1 maja 2009r. do 30 kwietnia 2010 r. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
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2. Miejskie Wodociągi i Kanalizację Sp. z o.o. w Kędzierzynie-Koźlu. 

 
Po wysłuchaniu negatywnej opinii Komisji Finansowo-Gospodarczej i pozytywnej 
opinii Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego oraz upewnieniu 
się, że nikt nie zgłasza się do dyskusji -  prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt 
poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 7 głosów, 
„przeciw” 7, 
„wstrzymujących się” 4 głosy.  
Rada nie podjęła uchwały. 
 
Ad. 7. 
 

1. Podjęcie uchwały  w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego 
określonego w tabeli miesięcznych kwot wynagrodzenia zasadniczego 
sporządzonej dla pracowników samorządowych niebędących nauczycielami 
zatrudnionych w placówkach oświatowych, dla których Gmina Kędzierzyn-
Koźle jest organem prowadzącym oraz porozumienia w przedmiocie wartości  w 
złotych jednego punktu do ustalenia wartości miesięcznych kwot wynagrodzenia 
zasadniczego tych pracowników, 

 
Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Hubert Majnusz 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
 
Przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej Dariusz Jorg poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
W związku z tym, że nikt nie zgłosił się do dyskusji – prowadzący obrady Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 17 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
 
Po głosowaniu okazało się, że radni otrzymali projekt uchwały, który  zawiera zapis, 
że „ Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i dotyczy wynagrodzeń należnych 
od 1 września  2009 roku.” 
Natomiast Komisja Prawno-Administracyjna opiniowała projekt uchwały z zapisem 

„ Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i dotyczy wynagrodzeń należnych 
od 1 stycznia  2009 roku.” 

 
Po wysłuchaniu informacji p. Małgorzaty Jagiełło, Kierownik Wydziału Oświaty i 
Wychowania -  że poprawny zapis dotyczy 1 stycznia 2009r., a zapis 1 września 
2009r. wynika z błędu pisarskiego – prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt 
zarządził reasumpcję głosowania : 
„za” oddano 16 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 3 głosy 
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Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały uwzględniający zapis „Uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia i dotyczy wynagrodzeń należnych od 1 stycznia  2009 
roku.” 

„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
 

Uchwała Nr XXXVIII/449/09 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 marca 2009 r.  

 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego 
określonego w tabeli miesięcznych kwot wynagrodzenia zasadniczego sporządzonej dla 
pracowników samorządowych niebędących nauczycielami zatrudnionych w placówkach 
oświatowych, dla których Gmina Kędzierzyn-Koźle jest organem prowadzącym oraz 
porozumienia w przedmiocie wartości w złotych jednego punktu do ustalenia wartości 
miesięcznych kwot wynagrodzenia zasadniczego tych pracowników 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 
2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłat za 
świadczenia przedszkoli publicznych na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

 
Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Hubert Majnusz 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
 
Przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej Dariusz Jorg poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Ryszard Masalski poinformował, że będzie głosował przeciwko projektowi uchwały, 
aby w ten sposób wyrazić  swój protest do istniejącego stanu, tj. przekazywana 
subwencja dotyczy tylko dzieci starszych uczęszczających do szkół podstawowych i 
gimnazjów, a nie dotyczy dzieci uczących się w  przedszkolach. 
 
Po upewnieniu się, że nikt nie zgłasza się do dyskusji -  prowadzący obrady Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 11 głosów, 
„przeciw” 3, 
„wstrzymujących się” 5 głosów.  
 

Uchwała Nr XXXVIII/450/09 
 

Rady Miasta Kędzierzyn - Koźle 
z dnia 26 marca 2009 r. 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za świadczenia przedszkoli publicznych  

na terenie Gminy Kędzierzyn – Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
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3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Gmin Śląska 

Opolskiego, 
 

Po wysłuchaniu informacji Dariusza Jorga, Przewodniczącego Komisji Prawno-
Administracyjnej o pozytywniej opinii do ww projektu  uchwały i upewnieniu się, że radni 
nie wnoszą żadnych uwag - Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Chudomięt poddał 
projekt uchwały pod głosowanie: 
 „za” oddano 16 głosów  
„przeciw” 0  
„wstrzymujących się” 0. 

 
Uchwała Nr XXXVIII/451/09 

 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 marca 2009 r. 
 

w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Związku Gmin Śląska Opolskiego w Opolu 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia najniższego 

wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania określonego 
w tabeli miesięcznych kwot wynagrodzenia zasadniczego sporządzonej dla 
pracowników samorządowych zatrudnionych w określonych jednostkach 
organizacyjnych Gminy Kędzierzyn-Koźle oraz porozumienia w przedmiocie 
wartości jednego punktu do ustalenia miesięcznych kwot wynagrodzenia 
zasadniczego tych pracowników, 

 
Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Hubert Majnusz 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Dodał również, że w głosowaniu nie brał udział Ryszard Masalski. 
Ryszard Masalski wyjaśnił, że nie brał udziału w głosowaniu, gdyż na projekcie uchwały 
przedłożonym na posiedzeniu Komisji OKiKF brakowało podpisu Prezydenta Miasta. 
 
Przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej Dariusz Jorg poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Po upewnieniu się, że nikt nie zgłasza się do dyskusji -  prowadzący obrady Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0.  
 

Uchwała Nr XXXVIII/452/09 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 marca 2009 r.  
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zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia 
zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania określonego w tabeli miesięcznych 
kwot wynagrodzenia zasadniczego sporządzonej dla pracowników samorządowych 
zatrudnionych w określonych jednostkach organizacyjnych Gminy Kędzierzyn-Koźle 
oraz porozumienia w przedmiocie wartości jednego punktu do ustalenia miesięcznych 
kwot wynagrodzenia zasadniczego tych pracowników 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie prowadzenia Zespołu Szkół 
Nr 3 w Kędzierzynie-Koźlu, 

 
Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Hubert Majnusz 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Kapka poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
 
W związku z tym, że nikt nie zgłosił się do dyskusji – prowadzący obrady Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr XXXVIII/453/09 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 marca 2009 r.  

 
w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko-
Kozielskiemu w zakresie prowadzenia Zespołu Szkół Nr 3 w Kędzierzynie-Koźlu w 2009r. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania opisu granic stałych obwodów 
głosowania na obszarze gminy Kędzierzyn-Koźle do stanu faktycznego, 

 
Przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej Dariusz Jorg poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Po upewnieniu się, że nikt nie zgłasza się do dyskusji -  prowadzący obrady Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0.  
 

Uchwała Nr XXXVIII/454/09 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 marca 2009r.  

 



 16

w sprawie dostosowania opisu granic stałych obwodów głosowania na obszarze  
gminy Kędzierzyn-Koźle do stanu faktycznego 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia obwodów głosowania w szpitalach, 
domu pomocy społecznej oraz w areszcie śledczym, 

 
Przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej Dariusz Jorg poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Po upewnieniu się, że nikt nie zgłasza się do dyskusji -  prowadzący obrady Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0.  
 

Uchwała Nr XXXVIII/455/09 
  

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 marca 2009 roku 

 
w sprawie utworzenia obwodów głosowania w szpitalach, domu pomocy społecznej 

oraz areszcie śledczym. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2009  
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Kapka poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .i autopoprawkę z dnia 23 marca 
2009 r.  
 
Po upewnieniu się, że nikt nie zgłasza się do dyskusji -  prowadzący obrady Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0.  
 
Ad 8 
 
Rozpatrzenie inicjatyw uchwałodawczych radnego Ryszarda Masalskiego                   
w sprawie: 
 
1. wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania                     

z gminnych obiektów sportowych i użyteczności publicznej zarządzanych przez 
MOSiR, 
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Przewodniczący obrad Grzegorz Chudomięt odczytał negatywną opinię komisji 
Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej (z dnia 20 sierpnia 2008 r.)  
 
Ryszard Masalski na wstępie wyraził, żal że jego inicjatywy uchwałodawcze nie były 
sukcesywnie przedkładane Radzie lecz zostały przedłożone w jednym bloku. 
W dalszej części  uzasadniając projekt uchwały poinformował, że jego celem jest 
ułatwienie dostępu do obiektów sportowych,. osobom niezrzeszonym w klubach 
sportowych.  
(pisemne uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały) 
 
Po wysłuchaniu uzasadnienia i upewnieniu się, że nikt nie zgłosił się do dyskusji 
prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt poddał inicjatywę uchwałodawczą pod 
głosowanie 
„za” oddano 2 głosy, 
„przeciw” 8 
„wstrzymujących się” 5 głosów 
Rada nie podjęła uchwały. 
 

2. Rozpatrzenie inicjatywy uchwałodawczej w sprawie odpowiedzi Ministra 
Finansów z dnia 3 grudnia 2008 r. na zapytanie Prezydenta Miasta Kędzierzyn-
Koźle z dnia 3 listopada 2008 r., 

 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Wojciech Kapka poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Ryszard Masalski uzasadnił swoją inicjatywę. (pisemne uzasadnienie stanowi 
załącznik do projektu uchwały) 
 
Po wysłuchaniu autora projektu uchwały głos zabrał radca prawny Maciej Pająk, który 
zarzucił Ryszardowi Masalskiemu manipulację opinią prawną. Podkreślił, że w opinii 
prawnej nr BRP 0540-1229/2008 wyraźnie wskazywał, że nie zgadza się z meritum 
pomysłu Ryszarda Masalskiego natomiast radny w wypowiedzi sugerował, że radca 
prawny ma zastrzeżenie tylko do formy projektu uchwały 
 
Ryszard Masalski nie zgodził się z zarzutem radcy prawnego dot. manipulacji. Zwrócił 
uwagę, że radni otrzymali pisemny projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i opinią 
prawną. 
  
W związku z tym, że nikt nie zgłosił się do dyskusji prowadzący obrady Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 5 głosy, 
„przeciw” 5 
„wstrzymujących się” 4 głosy 
Rada nie podjęła uchwały. 
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3. Rozpatrzenie inicjatyw uchwałodawczych w sprawie zmiany uchwały dot. 
określenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu gminy:  
1) dot. zmiany zapisu w § 12,  

 
Po wysłuchaniu informacji o negatywnych opiniach Komisji Zdrowia, Spraw 
Socjalnych i Rodziny oraz Komisji Prawno-Administracyjnej głos zabrał Ryszard 
Masalski, który uzasadnił swoją inicjatywę – wyjaśnił, że wprowadzenie 
wnioskowanej zmiany pozwoli na udzielenie pomocy tym osobom, które zamieszkują 
w lokalach mieszkalnych  niebędących w zasobie mieszkaniowym gminy, lecz są 
własnością prywatnych osób fizycznej. Właściciel tych lokali mieszkalnych ustalił 
stawki czynszowe w takiej wysokości, że większość  mieszkańców nie jest w stanie 
ich opłacać, co w konsekwencji kończy się ich eksmisją.  
 (pisemne uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały) 
 
Grzegorz  Chudomięt zwrócił uwagę, że niepodjęcie w 1996 r.  przez Gminę działań  
polegających na przejęciu   zasobu mieszkaniowego  Nagro-Dom sp. z o.o. nie można 
traktować jako winy gminy. 
 
Ryszard Masalski zgodził się z wypowiedzią przedmówcy. Jednocześnie stwierdził, że   
przyjęcie inicjatywy będzie moralnym zadośćuczynieniem  
  
Po upewnieniu się, że nikt nie zgłosił się do dyskusji prowadzący obrady Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 „za” oddano 2 głosy, 
„przeciw” 11 
„wstrzymujących się” 4 głosy 
Rada nie podjęła uchwały. 
 

2) dot. zmiany zapisu w § 8,  
 
Po wysłuchaniu informacji o negatywnych opiniach Komisji Zdrowia, Spraw 
Socjalnych i Rodziny oraz Komisji Prawno-Administracyjnej głos zabrał Ryszard 
Masalski, który uzasadnił swoją inicjatywę. Wnioskowana zmiana dotyczy ludzi 
samotnych, w podeszłym wieku, które w zamian za zgodę na wspólne zamieszkanie z 
inną osobą otrzymają  opiekę i pomoc ze strony tej osoby w wykonywaniu  
codziennych obowiązków. Docelowo po śmierci ww. osoba (niebędąca rodziną 
zmarłej) uzyskałaby możliwość zamieszkania w pozostawionym lokalu tj. poprzez 
zawarcie z gminą umowy na wynajem lokalu na czas nieokreślony. 
(pisemne uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały) 
 
Ponieważ nikt nie zgłosił się do dyskusji prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt 
poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 „za” oddano 1 głos, 
„przeciw” 13 
„wstrzymujących się” 2 głosy 
Rada nie podjęła uchwały. 
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3) dot. zmiany zapisu w § 10,  

 
Po wysłuchaniu informacji o negatywnych opiniach Komisji Zdrowia, Spraw 
Socjalnych i Rodziny oraz Komisji Prawno-Administracyjnej głos zabrał Ryszard 
Masalski, który uzasadnił swoją inicjatywę. – ma ona umożliwi ć młodym    
małżeństwom z dziećmi  zamieszkującym małą kawalerkę, szybką zamianę                   
z kawalerki na mieszkanie dwupokojowe. Radny Masalski wyraził pogląd, że nasze 
miasto starzeje się, co jest wynikiem „ucieczki” młodych ludzi do większych, 
dających większe możliwości i perspektywy miast. Dlatego też, należy poczynić 
wszelkie kroki, aby zatrzymać tych młodych mieszkańców. do pozostania                             
w Kędzierzynie-Koźlu.  
 
Grzegorz Mankiewicz odnosząc się do przedmówcy zwrócił uwagę, że była 
możliwość głosowania „za” budową mieszkań w Kędzierzynie-Koźlu, a nie głosować 
„przeciw”  
 
Do wypowiedzi Grzegorza Mankiewicza odnieśli się: 
- Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę na powstające w ostatnim okresie budynki 
mieszkalne przy tzw. trójkącie, przy ul. Piotra Skargi, Harcerskiej, 
-  Dariusz Jorg przypomniał, że w zmienianym studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kędzierzyn-Koźle nie zostały wskazane 
nowe tereny do zabudowy wielorodzinnej – intensywnej, 

-  Ryszard Masalski poinformował, że jego brak zgody na budowę nowych mieszkań 
komunalnych wynika ze słabej windykacji  zaległości czynszowych, co powoduje 
wzrost zadłużenia lokatorów na rzecz MZBK.   
 
Po upewnieniu się, że nikt nie zgłosił się do dyskusji prowadzący obrady Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 „za” oddano 1 głosy, 
„przeciw” 11 
„wstrzymujących się” 3 głosy 
Rada nie podjęła uchwały. 
 

4) dot. zmiany zapisu w § 6.  
 
Po wysłuchaniu informacji o negatywnych opiniach Komisji Zdrowia, Spraw 
Socjalnych i Rodziny oraz Komisji Prawno-Administracyjnej głos zabrał Ryszard 
Masalski, który uzasadnił swoją inicjatywę  –  proponowana zmiana będzie dawała  
Prezydentowi Miasta  możliwość przekwalifikowania lokalu socjalnego w komunalne 
i odwrotnie.  
 
Upewniwszy się, że nikt nie zgłosił się do dyskusji prowadzący obrady Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 „za” oddano 1 głosy, 
„przeciw” 14 
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„wstrzymujących się” 3 głosy 
Rada nie podjęła uchwały. 
 
Przed przystąpieniem do realizacji kolejnego punktu prowadzący obrady ogłosił 10-
cio minutową przerwę (od 20.50 do 21.00.) 
 
Po wznowieniu obrad, stwierdzeniu kworum przystąpiono do realizacji punktu 9 
 
Ad. 9. 
 
Stanowisko Rady do skarg rozpatrzonych przez Komisję Rewizyjną. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ryszard Masalski przedstawił wnioski Komisji 
Rewizyjnej do rozpatrzonych w dniu  18 marca 2009 r. skarg  : 
 
 

1) dotyczy skargi złożonej przez Pana (...)* w sprawie dodatku mieszkaniowego, 
 
Skarga zosta�a wniesiona do Rady Miasta K�dzierzyn – Ko�le w dniu 23 stycznia 2009 roku, 

za po�rednictwem Samorz�dowego Kolegium Odwo�awczego w Opolu.  

Tre�� skargi  

Skarga na dzia�ania Prezydenta Miasta K�dzierzyn – Ko�le, w sprawie niew�a�ciwe przeprowadzonej 

procedury dotycz�cej wydana decyzji ustalaj�cej wysoko�� dodatku mieszkaniowego. 

Komisja Rewizyjna rozpatrzy�a skarg� w oparciu o nast�puj�ce materia�y, b�d�ce w aktach sprawy: 

1. Orygina� skargi, z dnia 16 grudnia 2008 roku (data wp�ywu do Samorz�dowego Kolegium 

Odwo�awczego w Opolu 18 grudnia 2008 roku) wraz z kompletem za��czników. 

2. Stanowisko Prezydenta Miasta K�dzierzyn – Ko�le z dnia 19 lutego 2009r.     

Skarga by�a rozpatrywana bez obecno�ci strony skar��cej, do której wys�ano zaproszenie, w którym wskazano 

miejsce i termin posiedzenia Komisji Rewizyjnej. 

 

Komisja Rewizyjna uznaje i� skarga jest bezzasadna. 

  

Uzasadnienie: 

 

 Komisja Rewizyjna bada�a przedmiot skargi ju� w dniu 20 pa�dziernika 2008 roku, rozpoznaj�c skarg� 

strony skar��cej, która dowodzi�a, �e Prezydent Miasta b��dnie naliczy� jej zani�on� wysoko�� dodatku 

mieszkaniowego. Jako, �e wówczas czynno�ci administracyjne nie zosta�y zako�czone Komisja Rewizyjna 

wnosi�a do Rady Miasta K�dzierzyn – Ko�le o uznanie si� Rady Miasta za niew�a�ciw� do rozstrzygni�cia, z 
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powodu wci�� trwaj�cego post�powania opisanego w skardze, a Rada Miasta ten pogl�d podzieli�a w dniu 30 

pa�dziernika 2008 roku. 

 Ostatecznie Prezydent Miasta skar��cemu przyzna� dodatek mieszkaniowy w wy�szej wysoko�ci. 

Skar��cy wnosi oto, aby z uwagi na to, �e pierwsza decyzja przyznaj�ca mu ni�sz� od przepisowego 

wysoko�� dodatku mieszkaniowego zosta�a uchylona i zast�piona decyzj� przyznaj�c� mu wy�sz� wysoko�� 

dodatku mieszkaniowego uzna� i� pierwsza decyzja zosta�a wydana w sposób wadliwy. 

 Komisja Rewizyjna uznaje i� przyczyna nieprawid�owo�ci polegaj�cej na naliczeniu stronie skar��cej 

zani�onej wysoko�ci dodatku mieszkaniowego zosta�a usuni�ta, na wskutek czynno�ci administracyjnych 

podj�tych przez Prezydenta Miasta, na wniosek strony skar��cej, która spowodowa�a przyznanie jej dodatku 

mieszkaniowego w wy�szej wysoko�ci. W zwi�zku z powy�szym zdaniem Komisji g�ówny przedmiot skargi jest 

bezzasadny. 

 Komisja nie dopatrzy�a si� nieprawid�owo�ci podczas czynno�ci administracyjnych ustaj�cych wysoko�� 

wzmiankowanego dodatku mieszkaniowego, a w szczególno�ci uznaje za zasadne czynno�ci sprawdzaj�ce 

dochód osoby wnioskuj�cej o przyznanie dodatku mieszkaniowego, w tym przypadku strony skar��cej, gdy strona 

wnosi�a w skardze o uznanie za bezprawne i nieuczciwe wyst�powanie Urz�du Miasta w K�dzierzynie – Ko�lu 

do podmiotów mog�cych udzieli� informacji o uzyskanych dochodach wnioskodawcy – strony skar��cej za okres 

trzech ostatnich miesi�cy poprzedzaj�cy okres wyp�acania mu dodatku mieszkaniowego.   

 
Po odczytaniu wnioskowanego rozstrzygnięcia Ryszard Masalski poinformował o 
swoim odrębnym zdaniu, gdyż po wniesieniu skargi prezydent zmienił pierwotną 
decyzję. 
 
W związku z tym, że  nikt nie zgłosił się do dyskusji prowadzący obrady Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 „za” oddano 15 głosów, 
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
 

Uchwała Nr XXXVIII/457/09 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia   26 marca 2009 r.  

 
w sprawie rozpatrzenia skargi Pana (...)* 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
2) dotyczy  skargi Pani (...)* zamieszkałej w Kędzierzynie – Koźlu, na działania Prezydenta 
Miasta w Kędzierzynie – Koźlu. 

 

Skarga wp�yn��a do Urz�du Miasta w K�dzierzynie – Ko�lu w dniu 3 stycznia 2009 roku. 
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Tre�� skargi: 

Skarga dotyczy: nieprawid�owo�ci przy rozliczeniu dotacji przekazanej przez gmin� K�dzierzyn 

– Ko�le organizacji pozarz�dowej, to jest stowarzyszeniu „Zespó� Pie�ni i Ta�ca – Komes”. 

 

Komisja Rewizyjna rozpatrzy�a skarg� na posiedzeniu w dniu 18 marca 2009 r. w oparciu o 

nast�puj�ce materia�y, b�d�ce w aktach sprawy: 

1. Orygina� skargi. 

2. Stanowisko Prezydenta Miasta K�dzierzyn – Ko�le z dnia 16 marca 2009 roku. 

 

Skarga by�a rozpatrywana bez obecno�ci strony skar��cej, do której wys�ano zaproszenie, w 

którym wskazano miejsce i termin posiedzenia Komisji Rewizyjnej. 

 

Komisja Rewizyjna uznaje skarg� za bezzasadn� 

 

Uzasadnienie: 

Strona skar��ca wnosi o uznanie za nieprawid�owe dzia�ania Prezydenta Miasta w przedmiocie 

rozliczenia dotacji udzielanej w latach minionych przez gmin� K�dzierzyn – Ko�le stowarzyszeniu 

„Zespó� Pie�ni i Ta�ca – Komes”, dowodz�c i� faktury przedstawiane przez stowarzyszenie nie 

pokrywaj� si� z kwotami dotacji przekazanymi stowarzyszeniu. 

Strona skar��ca wyst�powa�a do Rady Miasta w K�dzierzynie – Ko�lu ze skarg� na dzia�ania 

Prezydenta Miasta w tej samej sprawie ju� kilkakrotnie. Rada Miasta, na wniosek Komisji za ka�dym 

razem uznawa�a skarg� za bezzasadn�. Ostatnio Rada Miasta zaj��a stanowisko uznaj�ce skarg� za 

bezzasadn� w dniu 29 lutego 2008 roku. 

Komisja Rewizyjna nie znajduj�c nowych okoliczno�ci w zarzutach opisanych w skardze  uznaje 

j� za bezzasadn�. 

  
 

Po odczytaniu wnioskowanego rozstrzygnięcia Ryszard Masalski poinformował, że 
ma odrębne stanowisko, gdyż jego zdaniem rozstrzygnięcie bez przeprowadzenia 
kontroli problemowej  jest przedwczesne.  
 
W związku z tym, że  nikt nie zgłosił się do dyskusji prowadzący obrady Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 17 głosów, 
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
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Uchwała Nr XXXVIII/458/09 

 
Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 

z dnia   26 marca 2009 r.  
 
w sprawie rozpatrzenia skargi Pani (...)* 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ponadto Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ryszard Masalski poinformował, że 
komisja zajmowała się również skargą p. (...)*, jednak na prośbę skarżącego 
przesunięto termin jej rozpatrzenia na miesiąc czerwiec.   
 
Ad. 10 
 
Wolne wnioski. 
 
Ryszard Masalski przedstawił dwa wnioski o uzupełnienie planu pracy Komisji 
Rewizyjnej o kontrole problemowe: 
 

1)  „Sprzedaż nieruchomości niezabudowanych i zabudowanych, w których właścicielem 
jest gmina Kędzierzyn-Koźle w 2008 roku” – kontrola w Wydziale Geodezji i 
Gospodarki Gruntami Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle 

 
Upewniwszy się, że nikt nie zgłosił się do dyskusji, prowadzący obrady Grzegorz 
Chudomięt poddał wniosek pod głosowanie: 
„za” oddano 13 głosów, 
„przeciw” 3 
„wstrzymujących się” 4 głosy 

 
2) „Sprawdzenie przyczyn niezrealizowania zadań inwestycyjnych opisanych w wykazie 

z dnia 24 lutego 2009 r. (IR.II.0063-6-1/09) niezrealizowanych zadań inwestycyjnych 
zaplanowanych do wykonania w budżecie miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2008”. – 
kontrola w Wydziale Inwestycji i Remontów, Zamówień Publicznych, Ochrony 
Środowiska i Infrastruktury Urzędu Miasta w Kędzierzynie-Koźlu. 

 
Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś  poinformowała, że Wydział Ochrony 
Środowiska i Infrastruktury nie prowadzi postępowań w sprawie zamówień 
publicznych.  
Upewniwszy się, że nikt nie zgłosił się do dyskusji, prowadzący obrady Grzegorz 
Chudomięt poddał wniosek pod głosowanie: 
„za” oddano 12 głosów, 
„przeciw” 2 
„wstrzymujących się” 6 głosów 
 

Uchwała Nr XXXVIII/459/09 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
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z dnia   26 marca 2009 r.  
 
w sprawie zmian w planie pracy Komisji Rewizyjnej 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ewald Świentek poinformował o przesunięciu terminu spotkania radnych 
z przedstawicielami  Stowarzyszenia Miłośników Koźla. (spotkanie zaplanowane na 
14.04.br. odbędzie się w maju - dokładna data zostanie podana w późniejszym 
terminie). 
W dalszej części nawiązał do szkolenia przeprowadzonego 20 lutego br. przez 
Związek Gmin Śląska Opolskiego – wyraził ubolewanie z powodu wycofania się 
wykładowcy z udzielonych na szkoleniu wyjaśnień potwierdzających możliwość 
dofinansowania przez gminę  kosztów dojazdu uczniów do dwujęzycznej szkoły.  
 
Grzegorz Chudomięt przypomniał o złożonej w poprzedniej kadencji propozycji 
zamieszczania na druku decyzji w sprawie opłaty podatku od nieruchomości - 
informacji o obowiązku opłacenia podatku za dzierżawę wieczystą.   Propozycja ta do 
tej pory nie została uwzględniona. 
 
Ryszard Masalski nawiązując do stanowiska Rady dot. inicjatywy uchwałodawczej w 
sprawie wystąpienia do najwyższych organów państwa  – poinformował, że „jest 
zdziwiony i zaskoczony brakiem odwagi radnych”. Jego zdaniem odrzucenie 
powyższej inicjatywy prawdopodobnie wiąże się z odrzuceniem jednorazowo kwoty 
10 mln zł  i rocznie kwoty 3 mln zł.  Na zakończenie poinformował, że wykorzystując 
statutowe zapisy zamierza powtórnie przedłożyć odrzucony projekt uchwały, a 
czynność tą będzie powtarzał za każdym razem po odrzuceniu przez Radę 
wymienionej inicjatywy uchwałodawczej. Poinformował również, że  jako 
mieszkaniec zamierza wystąpić do Najwyższej Izby Kontroli i wszystkich instytucji 
wymienionych w projekcie uchwały wnosząc o zainteresowanie się tematem o którym 
mowa w projekcie uchwały. Zwrócił uwagę, że w uzasadnieniu Ministra Finansów nie 
było żadnych prawnych dowodów o wadliwości jego poglądów. Jednocześnie wyraził, 
żal, że mimo uznania przez mecenasa racji zawartą w piśmie Ministra Finansów, nie 
znalazły one odzwierciedlenia.  
 
Jerzy Majchrzak poprosił o informację na temat aktualnej sytuacji w zakresie 
modernizacji drogi ul. Kozielska i  al. Jana Pawła II. 
 
Z wyjaśnień udzielonych przez Panią Zastępcę Prezydenta Brygidę Kolenda-Łabuś 
wynika, że trwają prace nad ustaleniem treści specyfikacji istotnych warunków 
zamówienia dla opracowania koncepcji tej drogi, a jednocześnie trwa postępowanie w 
sprawie nabycia tych  fragmentów pasa drogowego, których Starosta nie nabył przed 
przekazaniem  drogi.  
 
Robert Młodziński interesował się rozwiązaniami technicznymi dot. ścieżki rowerowej 
budowanej wzdłuż drogi prowadzonej do osiedla Azoty.  
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Wyjaśnień udzieliła Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś. 
 
Dariusz Jorg, Przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej poinformował, że 
komisja na posiedzeniu 24 marca analizując sprawę wygaśnięcia  mandatu radnego 
Zbigniewa Paczkisa zapoznała się z opinią prawną BRP 0540-174/2009 z dnia 3 marca 
2009 r. w powyższej sprawie i  złożyła wniosek do Przewodniczącego Rady Miasta, 
aby w imieniu Rady wystąpił do Wojewody Opolskiego tj. Dyrektora Wydziału 
Nadzoru i Kontroli z zapytaniem w jaki sposób rozstrzygnięto problem o takim samym 
charakterze w stosunku do byłej radnej Sejmiku Województwa Opolskiego Pani 
Teresy Koczubik, której ostatecznie mandatu nie wygaszono (czy radna Koczubik 
poniosła, a jeśli tak to jakie konsekwencje prawne w związku     z zaistniałą sytuacją). 
 
Radni nie wnosząc uwag przyjęli wniosek Komisji Prawno-Administracyjnej 
stosunkiem głosów: 
„za” 18,  
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1 głos.  
 
W dalszej części realizacji punktu Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Chudomięt 
poinformował o piśmie podpisanym przez 7 Przewodniczących Zarządów Osiedli 
Samorządów Mieszkańców, którzy proponują spotkanie z radnymi i Prezydentem 
Miasta  w dniu 15.04.br. w Osiedlowym Domu Kultury w osiedlu Kłodnica. Z uwagi 
na fakt, że Prezydent Miasta na ten dzień ma zaplanowany wyjazd służbowy, 
proponuje aby Rada zaproponowała inny dogodny dla wszystkich termin spotkania. 
 

Po krótkiej dyskusji ustalono, że  zebranie powinno odbyć się z inicjatywy 
Przewodniczącego Rady Miasta, który zaproponuje również termin, miejsce i 
uczestników tego spotkania. 
 
 
Ad. 11. 
 
W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad – Przewodniczący Rady 
Miasta Grzegorz Chudomięt zamknął sesję  Nr XXXVIII/09 Rady Miasta Kędzierzyn-
Koźle. 
 

Przewodniczący obrad 
Grzegorz Chudomięt 

 

Sesja zakończyła się o godz. 21.50. 

 
Protokółowała  H. Olkowska 
 
 


